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Stadshus AB och de tre bostadsbolagen. Förhoppningen är alltjämt att fastighetsbytena ska kunna 

vara genomförda till årsskiftet. 

 

Årets hyresförhandlingar ska enligt planerna ske med utgångspunkt från det ramavtal som ska 

förhandlas fram mellan Fastighetsägarna och Hyresgästföreningen. Precis som tidigare år finns 

risk att förhandlingarna drar ut på tiden.  

 

Stockholmshem har blivit stämda av två leverantörer som anser att bolaget inte har följt lagen om 

offentlig upphandling (LOU). Stockholmshem delar inte leverantörernas uppfattning men vi 

hoppas lösa frågan för ett för bolaget acceptabelt sätt.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande:  

 

1.  Styrelsen tackar för informationen 

 

§ 12 Övriga frågor 

Ingvar von Malmborg (MP) överlämnade skrivelse med följande lydelse. 

 

Stockholmshem har sedan 2011 haft i uppdrag av ägaren att underlätta byggandet av 

studentbostäder. Miljöpartiet de gröna har flera gånger tidigare tagit upp frågan i Stockholmshems 

styrelse. Vi begär nu en skriftlig redogörelse av hur många studentbostäder som byggts och 

planerats av Stockholmshem under denna mandatperiod. Vi vill ha denna redovisning inom tre 

månader från innevarande styrelsemöte, senast 2013-11-30 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. VD får i uppdrag att bereda ett svar på Ingvar von Malmborgs skrivelse.  

  

§ 13 Mötets avslutande 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
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 Sverker Henriksson 

 

 

Justerat: 
 

 

Björn Ljung Maria Hassan  

 

 

Carl Cederschiöld (§ 5)  


